
Zápis z jednání 165. schůze výboru Ústeckého krajského atletického svazu konané v Bílině 26.01.2023 od 

16:00 hod. v Bílině 

 
Přítomni: Duffek, Holcr,  Rybák, Lesnik Vachuta, 

Omluveni Holcrová, Simon 

Hosté:   

Jednání řídil: Milan Rybák – předseda ÚKAS 

Zápis prováděl: Milan Rybák – předseda ÚKAS 

Kontrola úkolů 

2/136    Rybák, Vachuta – hledat možnosti vybudování halových a dalších sportovišť pro atletiku v ÚK.     úkol stálý 
1.  

10/149  Rybák, Vachuta – vytipovat slepá místa v kraji a oslovit někoho, kdo by mohl založit atletický klub - úkol stálý 

 

 

1/163   Rybák, Holcrová zajistit úkony plynoucí z bodu 2. Ekonomicko  hospodářské záležitosti Zápisu ze 163. Jednání Výboru ÚKAS  splněno 
 

4/163   Vachuta – organizačně i obsahově zajistit slavnostní vyhlášení ankety Atlet ÚK pro rok 2022, dne 16.1.2022 na KÚ v Ústí n/L  splněno 

 

1/164   je nutné zajistit proplacení: 

-  odměn funkcionářskému doprovodu na akcích Finále štafetového poháru (včetně cestovních nákladů) Problém se týká doprovodu ve složení 

Z.Brůžek, J.Beneš a P.Lesníková - odměna bude řešena jako  součást odměny rozhodčích při halovém KP ml.žactva.   

 

-  odměn funkcionářskému  doprovodu na MKU staršího žactva v hale v Praze ve  Stromovce  Problém se týká doprovodu ve složení P. Duffek, 

V. Purmanová a Z. Brůžek odměna bude řešena jako  součást odměny rozhodčích při halovém KP ml.žactva.  

  

-  cestovních nákladů předsedovi ÚKAS za účast na jednáních v Praze ve věci projednávání Koncepce reprezentace ČAS (2x jednání), dále za 

účast na Setkání předsedů KAS na Kladně a za účast na hodnotícím jednání zástupců v programu Akademie ÚK pro talentovanou mládež 

v Roudnici 

 

-  odměnu statistikovi ÚKAS ing. P. Břicháčovi  za práci v roce 2022 ve výši 4.000,-Kč 

 

          

2. Ekonomicko – hospodářské záležitosti (předkládá M. Rybák a P. Holcrová)     

a)  - proplatit odměnu statistikovi ÚKAS za zpracování Ročenky ÚKAS 2022 ve výši 7.000,-Kč 
 

b)  - proplatit odměnu 4.000,-Kč předsedovi SK ÚKAS za práci na zpracování a následném vydání konečné verze Halové atletické brožury 2023 
  
c) – informace o stavu pokladny a BÚ. Členům VV ÚKAS byl předložen stav pokladny ÚKAS a stav BÚ ÚKAS k 31.12.2022 
 

d)  - odměny funkcionářům ÚKAS za rok 2023. Na základě předloženého návrhu na úpravu funkcionářských odměn bylo po diskuzi odsouhlaseno 

jejich navýšení o 500,-Kč: oproti stavu v roce 2022 s tím, že nebudou nadále propláceny cestovní náklady za účast funkcionářů na jednáních VV 

ÚKAS. 
 

e)  - proplatit cestovní náklady funkcionářům ÚKAS za účast na jednáních VV ÚKAS v roce 2022 viz přehled účastí na VV ÚKAS v 2022 

 

 Přehled konání VV ÚKAS v roce 2022 a účast na nich    

datum č.v ÚKAS   Rybák Duffek Holcr Lesnik Vachuta Holcrová Poznámka 

31.03.2022 159 Bílina / / / / / O   

28.04.2022 160 Bílina / / / / / O   

19.05.2022 161 Bílina / / / / / O   

08.09.2022 162 Bílina / / / / / O   

10.11.2022 163 Bílina / / O O / O   

22.12.2022 164 Bílina / / / O O O   

Součet 2019 6   6 6 5 4 5 3    

v případě konání výboru ÚKAS formou per rollam se cestovné nehradí    
 

Hlasování:   pro     5     proti     0     zdržel se     0 

 

 

3. Problematika ÚKAS – předseda ÚKAS  

a)  Předseda VV ÚKAS podal informaci o průběhu a zajištění akce  Atlet ÚKAS 2022 + vítězů Pohárů. Akce měla velice příznivý ohlas jak u 

odměňovaných sportovců, tak i u jejich doprovodů. Pozitivně byla vnímána i účast zástupce ÚK . 

 

b)   Předseda VV ÚKAS podal informaci o ukončení členství v ÚKAS oddílu AFK Chomutov z důvodu podání vlastní žádosti o ukončení členství 

v ČAS, z důvodu zastavení činnosti oddílu. 

 

c)   Pohár na rok 2023 – vlastní vyhlášení Poháru ÚKAS pro rok 2022 bylo vyhodnoceno jako pozitivní s tím, že je zájem VV ÚKAS v jeho 

vyhlášení pokračovat i v roce 2023. Je ale nutné vypracovat a s předstihem zveřejnit propozice Poháru ÚKAS jak v bězích, sprintech, skocích i 

hodech. Problematikou se VV ÚKAS začne zabývat ihned po skončení halové sezony 2023. 
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d)  Předseda VV ÚKAS podal informaci o umístění stavebních buněk v prostoru atletického areálu v Mostě – Velebudicích, což umožní AK Most 

zapojit se účelněvi do pořadatelské činnosti. 

 

Usnesení: Výbor ÚKAS bere přednesené informace  a) až d) na vědomí   

 

                                   

4.          Problematika činnosti komise rozhodčích  - předseda KR Miroslav Vachuta 
   

  - Byl aktualizovaný registr rozhodčích k 31.12.2022 

 

  - Byla podána informace o plánu ČAS o pořádání školení rozhodčích v roce 2023 (informace jsou uvedeny na webu ČAS). ÚKAS plánuje 

zorganizovat školení a doškolení rozhodčích 2. a 3. třídy v listopadu 2023 
 

Usnesení: Výbor ÚKAS bere přednesené informace na vědomí   

 

 

5.        Problematika činnosti komise sportovní - předseda komise sportovní  Pavel Duffek 

 

-   byla vydána a rozeslána Halová brožura ÚKAS 2023 

-   rozhodčí pro halové KP jsou zajištěni 

- Brožura Atletické soutěže ÚKAS v roce 2023 je rozpracována, při její tvorbě se naráží na nedostatek vhodných termínů 

- 26.8.2023 proběhne MKU staršího žactva v Mladé Boleslavi 

- pro nastávající halovou sezonu bylo odsouhlaseno následující odměňování rozhodčích s ohledem na zvýšenou časovou náročnost, danou 

potřebným dojezdem do Prahy  -  Vrchníci 1.000,-   rozhodčí  900,-  tech.četa a pomocníci  700,-   vedoucí funkcionáři závodu (ředitel, 

technický delegát a hlavní rozhodčí)  1.500,- 

- v letní sezoně bude za účast družstva v KP vybírán účastnický poplatek 1.000,-Kč za družstvo 
 

Usnesení: Výbor ÚKAS bere přednesené informace na vědomí   

 

 

6. Problematika činnosti statistika  - statistik ÚKAS  M. Holcr                  

a)  - byla dokončena Ročenka ÚKAS 2023 
 

Hlasování:   pro     5     proti     0     zdržel se     0 

 

 

7. Problematika manažera ČAS pro ÚK – Mgr. Miroslav Vachuta 
 

- pro rok 2023 nebude realizována finanční podpora na vybavení stadionů od ČAS. Případná podpora se bude týkat pouze stadionů, kde bude 

probíhat MČR 
 

- MČR v hale žactva pro rok 2023 bylo přeloženo v zachovaném termínu do Ostravy  
 

- pro plánované MKU staršího žactva 26.8.2023 bylo ČAS rozhodnuto, že bude KAS reprezentovat jen jeden závodník v disciplíně. MKU mladšího 

žactva bude 28.9.2023 v Klatovech 
 

- do současné doby není jasné, jak budou financovány školní soutěže (PR,ŠP a SŠP) 
 

-  na KP v hale dne 4.2.2023 bude použita kamera na odratu u dálky a trojskoku 
 

-  je nutné zapisovat závody od dorostu výše do termínové listiny ČAS, s ohledem na světovou termínovku (je to zpoplatněno částkou 25 Eur) 

 

- na základě odůvodněného návrhu byl odsouhlasen nákup medailí pro halové KP 2023 prostřednictvím Veronilky Purmanové, s tím, že na 

medailích bude emblém s druhem závodu a motivem ÚKAS. Velikost medailí o průměru 50 mm se stuhou a s emblémem bede mít pořizovací 

cenu do 25,-Kč 

 

Usnesení: Výbor ÚKAS bere přednesené informace na vědomí 
 

 

 

8. Problematika vedoucího trenéra SCM ÚKAS – Alexej Lesnik 
  
-  byla podána informace o plánovaném soustředění SCM ÚKAS v termínu 22. – 25.2023 na Kladně (testování atletů)   
 

Usnesení: Výbor ÚKAS bere přednesené informace na vědomí 
 

 

9. Různé – nebyl předložen žádný bod k jednání 

    

         

10. Zadané úkoly 

 

2/136    Rybák, Vachuta – hledat možnosti vybudování halových a dalších sportovišť pro atletiku v ÚK.     úkol stálý 
1.  

10/149  Rybák, Vachuta – vytipovat slepá místa v kraji a oslovit někoho, kdo by mohl založit atletický klub - úkol stálý 

 

 
 

 



 

 

3 

1/164   je nutné zajistit proplacení: 

-  odměn funkcionářskému doprovodu na akcích Finále štafetového poháru (včetně cestovních nákladů) Problém se týká doprovodu ve složení 

Z.Brůžek, J.Beneš a P.Lesníková - odměna bude řešena jako  součást odměny rozhodčích při halovém KP ml.žactva.   

 

-  odměn funkcionářskému  doprovodu na MKU staršího žactva v hale v Praze ve  Stromovce  Problém se týká doprovodu ve složení P. Duffek, 

V. Purmanová a Z. Brůžek odměna bude řešena jako  součást odměny rozhodčích při halovém KP ml.žactva.  

  

-  cestovních nákladů předsedovi ÚKAS za účast na jednáních v Praze ve věci projednávání Koncepce reprezentace ČAS (2x jednání), dále za 

účast na Setkání předsedů KAS na Kladně a za účast na hodnotícím jednání zástupců v programu Akademie ÚK pro talentovanou mládež 

v Roudnici 

 

-  odměnu statistikovi ÚKAS ing. P. Břicháčovi  za práci v roce 2022 ve výši 4.000,-Kč 

 

1/165 - Rybák, Holcrová zajistit úkony plynoucí z bodu 2. Ekonomicko  hospodářské záležitosti Zápisu ze 165. Jednání Výboru ÚKAS 

 

 

 

 

 

Příští schůze výboru ÚKAS se uskuteční  23.2.2023v Bílině na stadionu od 16:00 hod. 

  

Zapsal: ing. Milan Rybák – předseda ÚKAS 


